
Nr 0052/31/09

P r o t o k ó ł   nr  XXXI/09

z sesji Rady Gminy Zbrosławice,

odbytej w świetlicy DFK w Zbrosławicach

w dniu 18 czerwca 2009 r.

W sesji  udział  wzięło  14 radnych  /jak  w liście  obecności,  stanowiącej  załącznik  nr  1 do 
niniejszego  protokołu/  oraz  20  gości  zaproszonych  /jak  w  liście  obecności,  stanowiącej 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/.
Czas rozpoczęcia sesji - godz. 14.00.

   Ad. 1.  
  Otwarcia obrad oraz przywitania radnych i zaproszonych gości dokonał Przewodniczący 
Rady Gminy – Andrzej Dramski.
  Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  Rady  stwierdził  prawomocność  do 
przyjmowania uchwał. 
  W chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 12 radnych. Radny Wilhelm Glinka doszedł 
w  trakcie  przedstawiania  sprawozdania  przez  Przewodniczącego  Komisji Budżetu, 
Gospodarki i Rozwoju, natomiast Radna Maria Bujok dołączyła podczas omawiania uchwały 
w sprawie utworzenia Straży Gminnej.
  
Ad. 2.
  Przed przedstawieniem porządku obrad Przewodniczący Rady poinformował o konieczności 
poszerzenia  porządku  o  17  projektów  uchwał  w  sprawie:  przekazania  przez  Gminę 
Zbrosławice środków finansowych dla policjantów Posterunku Policji w Zbrosławicach na 
nagrody  za  osiągnięcia  w  służbie,  ustalenia  opłat  za  świadczenia  w  przedszkolach 
publicznych prowadzonych przez Gminę Zbrosławice, zmian w budżecie Gminy Zbrosławice 
na rok 2009 (6 uchwał),  uchylenia Uchwały Nr XXVIII/327/09 Rady Gminy Zbrosławice z 
dnia 11 marca 2009 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na sfinansowanie 
planowanego deficytu budżetu gminy Zbrosławice, udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej 
Straży  Pożarnej  w  Czekanowie  na  zakup  samochodu  ratunkowo  –  gaśniczego, zmiany 
Uchwały nr XXIII/271/09 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 12 września 2008 r.,  zmian do 
Uchwały nr XXIX/348/09 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 1 kwietnia 2009 r., nie wyrażenia 
zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2010 r. funduszu sołeckiego, przystąpienia do 
sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  południowej  i 
wschodniej  sołectwa  Wieszowa,  przystąpienia  do  sporządzenia  zmian  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Zbrosławice  dla  części  obszaru  sołectwa 
Zbrosławice,  przystąpienia  do  sporządzenia  zmian  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  gminy  Zbrosławice  dla  części  obszaru  sołectwa  Boniowice  i  Karchowice, 
przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Zbrosławice dla części obszaru sołectwa Ziemięcice.
  Do propozycji zmian porządku obrad nie wniesiono uwag, wobec czego przystąpiono do 
głosowania.  
  Rada Gminy jednogłośnie przyjęła zmiany do proponowanego w zawiadomieniu porządku 
sesji.



                    Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie zdolności do prawomocnego przyjmowania uchwał.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie przewodniczących komisji.
5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

• przejęcia pojazdu na własność Gminy Zbrosławice,
• wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  zabudowanej  budynkiem 

byłego przedszkola położonej przy ulicy Wiejskiej w Księżym Lesie na okres 20 lat,
• wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego,
• utworzenia Straży Gminnej,
• przekazania  przez  Gminę  Zbrosławice  środków  finansowych  dla  policjantów 

Posterunku Policji w Zbrosławicach na nagrody za osiągnięcia w służbie,
• ustalenia opłat  za świadczenia  w przedszkolach publicznych prowadzonych przez 

Gminę Zbrosławice,
• zmian  w  budżecie  Gminy  Zbrosławice  na  rok  2009  –  dot.  zwiększenia  planu 

dochodów i wydatków w dziale 801 – Oświata i wychowanie na kwotę 83.029,00 zł,
• uchylenia Uchwały Nr XXVIII/327/09 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 11 marca 

2009  r.  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu  na  sfinansowanie 
planowanego deficytu budżetu gminy Zbrosławice,

• zmian  w  budżecie  Gminy  Zbrosławice  na  rok  2009 –  dot.  deficytu  budżetu  w 
kwocie 355.000,00 zł,  który sfinansowany zostanie przychodami pochodzącymi z 
wolnych  środków  jako  nadwyżki  środków  pieniężnych  na  rachunku  bieżącym 
budżetu jednostki samorządu terytorialnego, wynikających z rozliczeń kredytów i 
pożyczek z lat ubiegłych,

• zmian  w  budżecie  Gminy  Zbrosławice  na  rok  2009 –  dot.  zawartej  w  dniu  28 
kwietnia  2009  r.  umowy  dotacji  Nr  168/2009/90/MN/zs/D  pomiędzy  Urzędem 
Gminy  Zbrosławice,  a  Wojewódzkim  Funduszem  Ochrony  Środowiska  i 
Gospodarki Wodnej w Katowicach na zadanie pn.: „Profilaktyka zdrowotna dzieci 
realizowana  w  trakcie  wyjazdu  śródrocznego  w  roku  szkolnym  2008/2009” 
zwiększa się plan dochodów budżetu Gminy w Dziale 801 Oświata i wychowanie o 
kwotę dotacji, tj. 11.720,00 zł,

• zmian  w  budżecie  Gminy  Zbrosławice  na  rok  2009 – dot.  zwiększenia  planu 
dochodów o 3.000,00 zł w związku z otrzymaniem dofinansowania z PNWM na 
wymianę  szkolną  oraz  zwiększeniem  planu  wydatków  na  realizację  wymiany 
szkolnej,

• zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2009 – dot. zabezpieczenia środków w 
planie  wydatków  na  zwrot  kosztów  dotacji  udzielonej  przez  miasto  Gliwice  na 
uczniów uczęszczających do niepublicznych przedszkoli na terenie miasta Gliwice, 
a  będących  mieszkańcami  Gminy  Zbrosławice  (w  związku  ze  wzrostem  liczby 
dzieci z terenu Gminy Zbrosławice uczęszczających do przedszkoli niepublicznych 
w Gliwicach – z dwóch do czterech),

• udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Czekanowie na zakup 
samochodu ratunkowo – gaśniczego,

• zmiany Uchwały  nr  XXIII/271/09  Rady Gminy Zbrosławice  z  dnia  12 września 
2008 r.,

• zmian do Uchwały nr XXIX/348/09 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 1 kwietnia 
2009 r. 



• nie  wyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  w  budżecie  gminy  na  2010  r.  funduszu 
sołeckiego,

• zmian  w  budżecie  Gminy  Zbrosławice  na  rok  2009  –  dot.  zmniejszenia  planu 
przychodów  o  kwotę  90.796,74  zł,  zwiększenia  planu  przychodów  o  kwotę 
172.804,40 zł oraz zmniejszenia planu dochodów o kwotę 6.150,00 zł, zwiększenia 
planu dochodów o  kwotę  602.069,60  zł,  zmniejszenia  planu  wydatków o  kwotę 
378.796,74 zł, zwiększenia planu wydatków o kwotę 1.056.724,00 zł.,

• przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części południowej i wschodniej sołectwa Wieszowa,

• przystąpienia  do  sporządzenia  zmian  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego gminy Zbrosławice dla części obszaru sołectwa Zbrosławice,

• przystąpienia  do  sporządzenia  zmian  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  gminy  Zbrosławice  dla  części  obszaru  sołectwa  Boniowice  i 
Karchowice,

• przystąpienia  do  sporządzenia  zmian  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego gminy Zbrosławice dla części obszaru sołectwa Ziemięcice.

7. Sprawozdanie Wójta.
8.  „15 minut sołtysów”, informacje sołtysów.
9. Realizacja postulatów i wniosków radnych. 
10. Wolne wnioski oraz zapytania radnych i zaproszonych gości.
11. Zamknięcie sesji.

Ad. 3.
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 
 
 Ad. 4.
Informację  o  pracy  poszczególnych  Komisji  Rady  przedstawili  ich  przewodniczący  lub 
wiceprzewodniczący:
• Józef  Skandy  poinformował,  iż  Komisja  Rolnictwa  odbyła  dwa  posiedzenia,  których 

tematem  były  przepisy  dotyczące  badań  opryskiwaczy,  ochrony  środowiska  oraz 
właściwego  stosowania  nawozów i  środków ochrony  roślin,  a  także  zapoznano  się  z 
najnowszymi  przepisami obowiązującymi  od dnia 3 czerwca br. dotyczącymi  trwałego 
oznakowania  trzody  chlewnej  oraz  dyskutowano  na  temat  ochrony  zwierząt 
przeznaczonych do uboju.

      Zapytań nie wniesiono.

• Grzegorz  Kłaczek  poinformował,  iż  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia 
i  Opieki  Społecznej  odbyła  jedno  posiedzenie,  którego  tematem  były  zabytki  Gminy 
Zbrosławice, w związku z tym Komisja miała charakter wyjazdowy. Członkowie Komisji 
zostali  mile  przyjęci  w  zwiedzanych  obiektach  za  wyjątkiem  Ośrodka  leczniczo  – 
rehabilitacyjnego  w  Kamieńcu.  Dyrektor  Osińska  pomimo,  iż  wystosowano  pismo  o 
wizycie  Komisji  i  otrzymaniu  zgody,  nie  była  obecna  podczas  wizyty,  a  także  nie 
wyznaczyła żadnej osoby do oprowadzania członków Komisji po obiekcie.

      Zapytań nie wniesiono. 

• Piotr Jankowski poinformował, iż Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju odbyła trzy 
posiedzenia, których tematem było opiniowanie uchwał budżetowych i innych. Jedno z 
posiedzeń  miało  charakter  wyjazdowy związany  z  wizytacją  hałdy  w Przezchlebiu,  a 
posiedzenie odbyło się w świetlicy w Ziemięcicach.

      Zapytań nie wniesiono. 



• Helmut  Musioł  poinformował,  iż  Komisja  Rewizyjna  odbyła  jedno  posiedzenie 
w temacie  kontroli  realizacji  zadań inwestycyjnych.  Zadania  inwestycyjne  przyjęte  do 
realizacji w roku bieżącym są przygotowane właściwie. Komisja wnosi jednocześnie, aby 
w przyszłym roku wcześniej przygotować dokumentację niezbędną do przeprowadzenia 
przetargu, aby w chwili zaistnienia warunków do rozpoczęcia prac móc przeprowadzić 
przetarg.

      Zapytań nie wniesiono. 

 Ad. 5. 
  Informację  z  działalności  Przewodniczącego  i  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy 
w okresie międzysesyjnym przedstawił Przewodniczący Rady – stanowi  załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu. 
  Zapytań nie wniesiono. 

Ad. 6.
Przewodniczący Rady przedstawił do podjęcia następujące projekty uchwał:  
• w sprawie przejęcia pojazdu na własność Gminy Zbrosławice   - dot. przejęcia motocyklu 

marki MZ, porzuconego przy ulicy Głównej w Miedarach.
   Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 

13 radnych. Uchwała o Nr XXXI/356/09 w sprawie przejęcia pojazdu na własność Gminy 
Zbrosławice została podjęta przy 13 głosach „za” – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.

• w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości zabudowanej budynkiem   
byłego przedszkola położonej przy ulicy Wiejskiej w Księżym Lesie na okres 20 lat – dot. 
wydzierżawienia  nieruchomości  zabudowanej  budynkiem  byłego  przedszkola  o 
powierzchni  420 m² położonej przy ulicy Wiejskiej  w Księżym Lesie na okres 20 lat, 
bowiem ze względu na nieuregulowany stan prawny trudno znaleźć najemcę.
Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 
13 radnych. Uchwała o Nr XXXI/357/09 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości  zabudowanej  budynkiem  byłego  przedszkola  położonej  przy  ulicy 
Wiejskiej w Księżym Lesie na okres 20 lat została podjęta przy 13 głosach „za” – stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

• w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego   – dot. 
wniosku o  sprzedaż  najmowanego  lokalu  mieszkalnego,  położonego  w Zbrosławicach 
przy ul Wilkowickiej 3, z udzieleniem 80% bonifikaty od ceny sprzedaży.
Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 
13  radnych.  Uchwała  o  Nr  XXXI/358/09  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie 
bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego została podjęta przy 13 głosach „za” – stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

• w sprawie utworzenia Straży Gminnej   – dot. możliwości utworzenia samorządowej 
umundurowanej  formacji  -  Straży Gminnej  w celu  ochrony porządku publicznego. 
Spełniać  ona  będzie  służebną  rolę  wobec  społeczności  lokalnej,  wykonując  swe 
zadania z poszanowaniem godności i praw obywateli.
Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło   14 radnych (Radna M. Bujok dołączyła w trakcie omawiania w/w uchwały). 
Uchwała o Nr XXXI/359/09 w sprawie utworzenia Straży Gminnej  została podjęta 



przy  13  głosach  „za”  i  1  głosie  wstrzymującym  –  stanowi  załącznik  nr  7 do 
niniejszego protokołu.

• w  sprawie     przekazania  przez  Gminę  Zbrosławice  środków  finansowych  dla   
policjantów Posterunku Policji w Zbrosławicach na nagrody za osiągnięcia w sł  użbie   
–  dot.  przekazania  (na  warunkach  określonych  w  porozumieniu)  środków 
finansowych  w  kwocie  10.000,00  zł  dla  policjantów  Posterunku  Policji  w 
Zbrosławicach.

Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXI/360/09 w sprawie przekazania przez Gminę 
Zbrosławice  środków  finansowych  dla  policjantów  Posterunku  Policji  w 
Zbrosławicach na nagrody za osiągnięcia w służbie  została podjęta przy 12 głosach 
„za” i 2 głosach wstrzymujących – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

• w  sprawie  ustalenia  opłat  za  świadczenia  w  przedszkolach  publicznych   
prowadzonych przez Gminę Zbrosławice.

Dyrektor GZOPO A. Hangiel wyjaśniła, iż ustawa jest bardzo trudna i zobowiązuje 
Radę  Gminy  do  uchwalenia  opłat  za  przedszkola Projekt  przedmiotowej  uchwały 
konsultowany  był  z  Nadzorem  Prawnym  Wojewody  Śląskiego. Uchwała  dotyczy 
zaktualizowania  oraz  dostosowania  opłat  za  świadczenia  w  przedszkolach  do 
obowiązujących  przepisów.  Ze  względu  na  fakt,  iż  od  1  września  2009  roku 
przedszkola  na  terenie  Gminy  Zbrosławice  będą  dziennie  otwarte  9,5  godziny,  a 
podstawa programowa wychowania przedszkolnego wynosi 5 godzin to rodzice będą 
ponosili maksymalną miesięczną opłatę w następującej wysokości:
średnia miesięczna liczba dni roboczych 20 x maksymalna liczba godzin pobytu w 
przedszkolu 4,5 x wysokość opłaty 1 zł = 90 zł.
Zostaną podpisane umowy pomiędzy dyrektorami przedszkoli, a rodzicami, w których 
określona  zostanie  liczba  godzin  przebywania  dziecka  w  przedszkolu.  Dyrektor 
Hangiel  zaznaczyła,  iż  Nadzór  Wojewody  nie  uwzględnia  obniżek  dla  kolejnych 
dzieci (drugiego, trzeciego itd. dziecka).
Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło  14  radnych.  Uchwała  o  Nr  XXXI/361/09  w  sprawie  ustalenia  opłat  za 
świadczenia w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Zbrosławice 
została podjęta przy 14 głosach „za”– stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

• w sprawie     zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2009  .
Zastępca Skarbnika wyjaśniła,  iż niniejszą uchwałą dokonuje się  zwiększenia planu 
dochodów i wydatków w dziale 801 – Oświata i wychowanie na kwotę 83.029,00 zł w 
związku z podpisaniem umowy Nr PS/V/3011/67/163/09 z dnia 13.05.2009 r., która 
dotyczy  dofinansowania  pracodawcom  kosztów  kształcenia  młodocianych 
pracowników oraz ich rozliczenia. Zadanie to należy do kompetencji gminy.
Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXI/362/09 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Zbrosławice na rok 2009 została podjęta przy 14 głosach „za” – stanowi załącznik nr 
10 do niniejszego protokołu.

• w sprawie u  chylenia Uchwały Nr XXVIII/327/09 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 11   
marca 2009 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na sfinansowanie  
planowanego deficytu budżetu gminy Zbrosławice  .  



Zastępca  Skarbnika  poinformowała  o  możliwości  pokrycia  deficytu 
przychodami z tytułu innych rozliczeń krajowych (wolny środek). Uchwała zakłada 
rezygnację z zaciągnięcia uprzednio planowanego kredytu, który miał pokryć wkład 
własny  dla  zadania  inwestycyjnego  p.n.:  „Budowa  wielofunkcyjnego  boiska 
sportowego ogólnie dostępnego dla dzieci i młodzieży w Czekanowie”.
Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych.  Uchwała o Nr XXXI/363/09 w sprawie  uchylenia  Uchwały Nr 
XXVIII/327/09  Rady  Gminy  Zbrosławice  z  dnia  11  marca  2009  r.  w  sprawie 
zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu  na  sfinansowanie  planowanego  deficytu 
budżetu gminy Zbrosławice została podjęta przy 14 głosach „za” – stanowi załącznik 
nr 11 do niniejszego protokołu.

• w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2009  .
Zastępca  Skarbnika  wyjaśniła,  iż  niniejsza  uchwała  dotyczy  deficytu  budżetu  w 
kwocie  355.000,00  zł,  który  sfinansowany  zostanie  przychodami  pochodzącymi  z 
wolnych środków jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu 
jednostki samorządu terytorialnego, wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z 
lat ubiegłych.
Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXI/364/09 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Zbrosławice na rok 2009 została podjęta przy 14 głosach „za” – stanowi załącznik nr 
12 do niniejszego protokołu.

• w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2009.  
Zastępca  Skarbnika  wyjaśniła,  że  niniejsza  uchwała  dotyczy  zawartej  w  dniu 
28  kwietnia  2009  r.  umowy dotacji  Nr  168/2009/90/MN/zs/D  pomiędzy  Urzędem 
Gminy Zbrosławice, a Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Katowicach na zadanie pn.: „Profilaktyka zdrowotna dzieci realizowana w 
trakcie  wyjazdu  śródrocznego  w  roku  szkolnym  2008/2009”  zwiększa  się  plan 
dochodów budżetu Gminy w Dziale 801 Oświata i wychowanie o kwotę dotacji, tj. 
11.720,00 zł, jednocześnie zwiększa się plan wydatków budżetu Gminy w Dziale 801 
o  tę  samą  kwotę.  Wyjazdy  zostały  zorganizowane  w  Szkołach  Podstawowych  w 
Miedarach, Kopienicy i Wieszowie.
Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXI/365/09 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Zbrosławice na rok 2009 została podjęta przy 14 głosach „za” – stanowi załącznik nr 
13 do niniejszego protokołu.

• w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2009  .
Zastępca Skarbnika wyjaśniła, że niniejszą uchwałą dokonuje się  zwiększenia planu 
dochodów i wydatków w dziale 801 – Oświata i wychowanie o 3.000,00 zł w związku 
z  otrzymaniem dofinansowania  z  PNWM na wymianę  szkolną  oraz  zwiększeniem 
planu wydatków na realizację wymiany szkolnej.
Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXI/366/09 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Zbrosławice na rok 2009 została podjęta przy 14 głosach „za” – stanowi załącznik nr 
14 do niniejszego protokołu.

• w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2009  .



Zastępca  Skarbnika  wyjaśniła,  że  niniejszą  uchwałą  dokonuje  się  zabezpieczenia 
środków  w  planie  wydatków  na  zwrot  kosztów  dotacji  udzielonej  przez  miasto 
Gliwice na uczniów uczęszczających do niepublicznych przedszkoli na terenie miasta 
Gliwice,  a  będących  mieszkańcami  Gminy  Zbrosławice  (w  związku  ze  wzrostem 
liczby  dzieci  z  terenu  Gminy  Zbrosławice  uczęszczających  do  przedszkoli 
niepublicznych w Gliwicach – z dwóch do czterech). Uchwała zawiera załącznik.
Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXI/367/09 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Zbrosławice na rok 2009 została podjęta przy 14 głosach „za” – stanowi załącznik nr 
15 do niniejszego protokołu.

• w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Czekanowie   
na zakup samochodu ratunkowo – gaśniczego  .  

Zastępca Skarbnika wyjaśniła, że niniejsza uchwała dotyczy przyznanej przez Sejmik 
Województwa  Śląskiego  pomocy  finansowej  dla  Gminy  Zbrosławice  w  kwocie 
200.000,00 zł na zakup samochodu ratowniczo – gaśniczego dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej.  Dokonano  pełnego  zabezpieczenia  środków  w  budżecie  na  kwotę 
490.000,00 zł celem zakupu w/w samochodu. Kwota 200.000,00 zł będzie stanowiła 
dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego, a kwota 290.000,00 zł będzie stanowiła 
wkład własny z budżetu gminy.
Wójt dodał, iż samochód zakupiony przez jednostkę straży pożarnej jest objęty jedynie 
7% stawką podatku, natomiast gdyby został zakupiony przez gminę to stawka podatku 
wzrasta do 22%.
Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXI/368/09 w sprawie udzielenia dotacji celowej 
dla  Ochotniczej  Straży Pożarnej  w Czekanowie  na zakup samochodu ratunkowo – 
gaśniczego została podjęta przy 13 głosach „za” i 1 głosie wstrzymującym – stanowi 
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

• w sprawie  zmiany  Uchwały  nr  XXIII/271/09  Rady Gminy  Zbrosławice  z  dnia  12   
września 2008 r.

Zastępca Skarbnika wyjaśniła, że niniejsza uchwała dotyczy zmniejszenia planowanej 
do  zaciągnięcia  pożyczki  z  kwoty  2.105.969,74  zł  na  kwotę  2.105.173,00  zł  w 
związku  z  ostatecznym  ustaleniem  wartości  poprzetargowej  dla  zadania 
inwestycyjnego  pn.:  „Modernizacja  istniejącej  komunalnej  oczyszczalni  ścieków w 
Przezchlebiu wraz z niezbędną infrastrukturą towarzyszącą”.
Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXI/369/09 w sprawie zmiany Uchwały nr XXIII/
271/09 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 12 września 2008 r. została podjęta przy 13 
głosach  „za”  i  1  głosie  wstrzymującym  –  stanowi  załącznik  nr  17 do  niniejszego 
protokołu.

• w sprawie zmian do Uchwały nr XXIX/348/09 Rady Gminy Zbrosławice z  dnia 1   
kwietnia 2009 r.     

Zastępca Skarbnika wyjaśniła, że niniejsza uchwała dotyczy ujęcia w załączniku nr 15 
do uchwały Rady Gminy Zbrosławice Nr XXVI/298/08 z dnia 23 grudnia 2008 r. w 
sprawie budżetu Gminy Zbrosławice na rok 2009 zadania wprowadzonego do budżetu 
uchwałą Nr XXIX/348/09 z 01.04.09 pn: „Wyposażenie terenów wykorzystywanych 
do  celów  sportowych  na  terenie  Gminy  Zbrosławice”.  W  związku  z  powyższym 



zmianie  podlega  §  6  oraz  załącznik  nr  2  uchwały  Nr  XXIX/348/09  Rady  Gminy 
Zbrosławice z 01.04.09. Uchwała zawiera załącznik.
Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXI/370/09 w sprawie zmiany Uchwały nr XXIII/
271/09 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 12 września 2008 r. została podjęta przy 13 
głosach  „za”  i  1  głosie  wstrzymującym  –  stanowi  załącznik  nr  18 do  niniejszego 
protokołu.

• w sprawie  nie  wyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  w  budżecie  gminy  na  2010  r.   
funduszu sołeckiego.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iż  o  godz.  12.00  przed  Sesją  Rady  Gminy 
odbyło  się  spotkanie  z  sołtysami  z  terenu  Gminy  Zbrosławice,  podczas  którego 
omówiono kwestię utworzenia funduszu sołeckiego. 
Radny  P.  Jankowski  stwierdził,  iż  ze  względu  na  skomplikowanie  wynikające  z 
utworzenia w/w funduszu większość sołtysów była przeciwna jego utworzeniu.
Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXI/371/09 w sprawie nie wyrażenia zgody na 
wyodrębnienie w budżecie gminy na 2010 r. funduszu sołeckiego została podjęta przy 
9 głosach „za”, 3 głosach „przeciw” i 2 głosach wstrzymujących – stanowi załącznik 
nr 19 do niniejszego protokołu.

• w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2009.  
Zastępca  Skarbnika  wyjaśniła,  że  niniejsza  uchwała  dotyczy  zmniejszenia  planu 
przychodów  o  kwotę  90.796,74  zł,  zwiększenia  planu  przychodów  o  kwotę 
172.804,40 zł oraz zmniejszenia planu dochodów o kwotę 6.150,00 zł, zwiększenia 
planu  dochodów  o  kwotę  602.069,60  zł,  zmniejszenia  planu  wydatków  o  kwotę 
378.796,74  zł,  zwiększenia  planu wydatków o  kwotę  1.056.724,00  zł.  Ponadto,  w 
związku z zakładanymi w niniejszej uchwale zmianami w planie budżetu dokonuje się 
stosownych zmian w odpowiednich załącznikach do budżetu nr 6, 9, 15, 16. Zastępca 
Skarbnika bardzo szczegółowo omówiła w/w projekt uchwały.
Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXI/372/09 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Zbrosławice  na  rok  2009 została  podjęta  przy  12  głosach  „za”  i  2  głosach 
wstrzymujących – stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.

• w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania   
przestrzennego części południowej i wschodniej sołectwa Wieszowa  .  

Bernard  Pigulla  wyjaśnił,  iż  niniejsza  uchwała  dotyczy  nowego  planu  dla  części 
południowo  –  wschodniej  sołectwa  Wieszowa.  Zmiany  podyktowane  zostały 
wnioskami mieszkańców. Nowy plan wykonany zostanie zgodnie z nową uchwałą z 
2003 r.  w skali  1:2000 w systemie cyfrowym,  bowiem stary plan sporządzony był 
zgodnie z ustawą z 1995 r. w skali 1:5000.
Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło  14  radnych.  Uchwała  o  Nr  XXXI/373/09  w  sprawie przystąpienia  do 
sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części 
południowej i wschodniej sołectwa Wieszowa została podjęta przy 12 głosach „za”, 1 
głosie „przeciw” i 1 głosie wstrzymującym – stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 
protokołu.



• w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmian  miejscowego  planu   
zagospodarowania przestrzennego gminy Zbrosławice  dla części  obszaru sołectwa 
Zbrosławice  .  

Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło  14  radnych.  Uchwała  o  Nr  XXXI/374/09  w  sprawie przystąpienia  do 
sporządzenia  zmian  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy 
Zbrosławice dla części obszaru sołectwa Zbrosławice została podjęta przy 11 głosach 
„za”, 1 głosie „przeciw” i 2 głosach wstrzymujących – stanowi  załącznik nr 22 do 
niniejszego protokołu.

• w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmian  miejscowego  planu   
zagospodarowania przestrzennego gminy Zbrosławice  dla części  obszaru sołectwa 
Boniowice i Karchowice.

Bernard  Pigulla  wyjaśnił,  iż  niniejsza  uchwała  dotyczy  między  innymi  obszaru 
związanego transakcją pomiędzy Gminą Zbrosławice,  a inwestorami.  W roku 2006 
gmina otrzymała od inwestorów znaczny obszar gruntu (ok. 5 ha) w zamian za drogę. 
W zamian za przekształcenie terenów od strony drogi teren ten pozostanie gminny.
Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło  14  radnych.  Uchwała  o  Nr  XXXI/375/09  w  sprawie przystąpienia  do 
sporządzenia  zmian  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy 
Zbrosławice dla części obszaru sołectwa Boniowice i Karchowice została podjęta przy 
11 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” i 2 głosach wstrzymujących – stanowi załącznik 
nr 23 do niniejszego protokołu.

• w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmian  miejscowego  planu   
zagospodarowania przestrzennego gminy Zbrosławice  dla części  obszaru sołectwa 
Ziemięcice.

Bernard Pigulla  wyjaśnił,  iż  niniejsza uchwała dotyczy głównie  zmiany załącznika 
graficznego w pewnej części drogi.
Zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło  14  radnych.  Uchwała  o  Nr  XXXI/376/09  w  sprawie przystąpienia  do 
sporządzenia  zmian  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy 
Zbrosławice dla części obszaru sołectwa Ziemięcice  została podjęta przy 11 głosach 
„za”, 1 głosie „przeciw” i 2 głosach wstrzymujących – stanowi  załącznik nr 24 do 
niniejszego protokołu.

Ad. 7.
Pisemna  informacja  z  działalności  Wójta  Gminy  za  okres  od  27  kwietnia  2009  r.  do 
18 czerwca 2009 r. – stanowi załącznik nr 25  do niniejszego protokołu. 
Ponadto Wójt poinformował, iż:

• pracownicy  Urzędu  Gminy  wiele  czasu  poświęcają  na  wdrażanie  postępowań 
wynikających  z  pretensji,  niezadowolenia,  wniosków  mieszkańców,  a  sprawy  te  są 
czasochłonne i spychają tym samym na dalszy plan inne działania,

• w sprawie  torów  wyścigowych  dla  quadów  wydał  decyzję  zakazującą  użytkowania 
terenów w Zbrosławicach, z tym, że dwie osoby odwołały się od decyzji do Sejmiku 
Województwa,

• hałda nie jest łatwą sprawą, jak to się początkowo wydawało i obecnie kontaktuje się z 
Regionalnym Inspektorem Ochrony Środowiska, natomiast mieszkańcy i Rady Sołeckie 
będą na bieżąco informowane,



• odbyło  się  spotkanie  w  sztabie  kryzysowym  w  związku  ze  świńską  grypą  i 
przygotowany jest plan działania (przygotowane są szpitale, sanepid itp.),

• w maju odbyły się imprezy strażackie między innymi w Czekanowie oraz 100-lecie w 
Zbrosławicach,

• miały  miejsce  wyjazdy  do  zagranicznych  państw  partnerskich  –  Włoch,  Francji  i 
Niemiec. We włoskiej gminie Castagnole delle Lanze odbyły się wybory i na kolejną 
kadencję wybrano dotychczasowego Wójta Marco Violardo, a tym samym znajdującego 
się na tejże liście naszego przyjaciela Carlo Mancuso,

• odbyły się kolejne zebrania wiejskie,
• wpłynął  wniosek ze Starostwa Powiatowego odnośnie partycypacji  w kosztach radia, 

jednak na posiedzeniu Rady Gminy ustosunkowano się negatywnie do propozycji,
• odbyło się spotkanie chóru „Kumoszki”,
• uczestniczył w wieloboju sołectw – odbyły się biegi terenowe w Kopienicy,
• zarówno młodzież, jak i starsze osoby uczestniczyły w akcji pod nazwą „Cała Polska 

biega”,
• uczestniczył  w  spotkaniu  z  europosłem  Jerzym  Buzkiem  w  Urzędzie  Miejskim 

w Tarnowskich Górach,
• wziął udział w corocznie organizowanej akcji „sadzenia drzewek”, organizowanej przez 

Vattenfall oraz Nadleśnictwo Rudziniec,
• brał  udział  w uroczystościach  związanych  z  otwarciem placu  zabaw oraz  boiska  w 

Zbrosławicach,
• uczestniczył  w  kwartalnym  spotkaniu  z  sołtysami  połączonym  ze  spotkaniem  z 

Wicemarszałkiem Sejmiku,
• wniosek  dotyczący  budowy  Centrum  Usług  został  złożony  i  beneficjentem  jest 

biblioteka,
• otrzymano dofinansowanie na budowę placu zabaw w Zbrosławicach,
• uczestniczył w obradach MZKP, gdzie sytuacja powoli się stabilizuje,
• przedłożono wizualizację remontu dworca w Zbrosławicach, który szacuje się na kwotę 

10 mln. zł (wniosek do RPO),
• udało się zakończyć przetarg na modernizację oczyszczalni ścieków w Przezchlebie za 

niższą kwotę, a wygrała firma z Miedar KZ,
• uczestniczył w posiedzeniu Związku Gmin i Powiatów, które odbyło się w Cieszynie i 

połączone było z Dniem Samorządu Terytorialnego,
• w Starostwie Powiatowym odbyło się spotkanie z przedstawicielami Wojewódzkiego 

Funduszu  Ochrony  Środowiska  na  temat  ewentualnego  wznowienia  Programu 
Ograniczenia  Niskiej  Emisji  w  przyszłym  roku  oraz  zastanowić  należałby  się  nad 
podjęciem problemu azbestu,

• nastąpił zgon jednego z lokatorów (sprostował plotki, iż było to zabójstwo), jednakże w 
związku z tym, że zwłoki znaleziono dopiero po 6 dniach pomieszczenia będą musiały 
zostać zdezynfekowane,

• odbyły się wybory do Europarlamentu i frekwencja na terenie gminy wniosła 17,69%. 
W  Zbrosławicach  23%,  w  Wieszowie  18,4%,  Miedarach  13,1%,  Kamieńcu  16,3%, 
Karchowicach  12,3%,  Ziemięcicach  18,1%,  Czekanowie  23% i  w  Kopienicy  9,7%. 
Wśród partii zwyciężyła PO przy 70% poparcia (1430 głosów, J. Buzek – 1223 głosy), 
PiS 14% (300 głosów), SLD 6,5% (139 głosów), PSL 4,68% (100 głosów),

• podziękował Radom Sołeckim za aktywność przy organizacji różnego rodzaju imprez.

Przewodniczący Rady A. Dramski zapytał czy w związku z 2 mln. zyskiem MZKP obniży 
np.  ceny  biletów.  W odpowiedzi  Wójt  przypomniał,  iż  zadłużenie  kształtowało  się  na 



poziomie  8  mln.  zł,  a  na  chwilę  obecną  jest  to  5,5  mln.  zł.  Toczy  się  także  sprawa 
zadłużenia  przez miasto Piekary.  Mimo perturbacji  związanych z odejściem w/w miasta 
sytuację opanowano i jak na razie nie przewiduje się zagrożeń związanych ze strajkami.

 

Ad. 8.
• Sołtys Zbrosławic P. Jankowski wystąpił z prośbą do Sołtysa Wieszowy Tomasza Siegel 

pełniącego funkcję Radnego Powiatowego, aby wpłynął na załatwienie dwóch spraw:
- zrobienie przejazdu do Ptakowic (Pan Przykuta obiecał wykonanie prac do końca tego 
tygodnia),
- wykonanie chodnika za szkołą w Zbrosławicach,
Poinformował  także,  iż  na  posiedzeniu  Komisji  Budżetu,  Gospodarki  i  Rozwoju 
omówiony zostanie temat oceny stanu dróg krajowych i powiatowych na terenie gminy – 
spotkanie z przedstawicielami GDDKiA oraz ZDP.

• Sołtys Ziemięcic A. Szyguła poruszył następujące sprawy:
- problem pustostanów,
- poprosił  o informowanie o zmianach w planach zagospodarowania przestrzennego, a 

także o przeprowadzanych przetargach,
- poprosił o bardziej szczegółowe informacje nt. Straży Gminnej.

Wójt wyjaśnił, iż pustostany stanowią problem nie tylko w Ziemięcicach, ale także innych 
miejscowościach.  Jedyną  możliwością  jest  zgłoszenie  do  Nadzoru  Budowlanego  w 
momencie, gdy budynek grozi zawaleniem i zagraża bezpieczeństwu. Natomiast ogłoszenia 
na temat przeprowadzanych przetargów na bieżąco ukazują się w gazetce oraz zamieszczane 
są na stronie internetowej w BIPie. Sposób oraz tryb ogłoszenia o przetargu określa ustawa o 
zamówieniach publicznych. Z kolei informacje dotyczące Straży Gminnej zawiera regulamin, 
który także określa sposób przeprowadzenia naboru.

Ad. 9.
   Postulatów i wniosków nie wniesiono.

Ad. 10.     
   Pani  Krystyna  Berbeć  ze  Zbrosławic  zapytała  w  jaki  sposób  dokonuje  się  zmian  w 
miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego. Czy projekty dotyczą jedynie części 
południowo  –  wschodniej  Wieszowy,  czy  jedynie  obszarów  inwestycyjnych  oraz  czy  są 
uwzględniane  wnioski  mieszkańców?  W  odpowiedzi  Kierownik  Referatu  Gospodarki 
Nieruchomościami i Ochrony Środowiska B. Pigulla powiadomił, iż dla  części południowo – 
wschodniej Wieszowy plan będzie wykonany w całości, natomiast dla pozostałej części plany 
są wykonane w nowej procedurze. Na posiedzeniu Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju 
w  dniu  28  maja  br.  przeanalizowano  wszystkie  wnioski,  które  wpłynęły.  Te,  które 
zaakceptowano,  ujęte  zostały  w  projekcie  sporządzenia  zmian  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Zbrosławice. Przewodniczący Rady dodał, iż nie 
dla  wszystkich  miejscowości  zmieniany  będzie  plan  zagospodarowania  przestrzennego,  a 
napływające wnioski rozpatrywane są na posiedzeniach Komisji. Uznano m. in. że środkowa 
część  Zbrosławic  stanowi  część  rekreacyjną.  Natomiast  tereny  zalewowe  są  terenami 
wyłączonymi, chociaż i tak ostateczna decyzja należy do urbanistów.
Następnie Pani K. Berbeć zapytała o złożony wniosek dotyczący przekształcenia terenu przy 
ul. Hutniczej w Zbrosławicach. Teren nadaje się pod budowę, działka jest uzbrojona i posiada 
klasę 6. Wniosła także wniosek o utwardzenie ul. Hutniczej od mostu, który pęka i otrzymała 



pismo informujące, iż w roku bieżącym prace te zostaną wykonane, dlatego też nie widzi ona 
problemu w przekształceniu działki. Kierownik B. Pigulla powiadomił, iż wszystkie złożone 
wnioski  są  analizowane.  Na  negatywne  wnioski  do  zmian  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  nie wysyła się odpowiedzi. Nie przekształca się gruntów gminnych, tylko te, 
na które zostały złożone wnioski.
Pani  K.  Berbeć  zapytała  zatem  jakimi  kryteriami  kierowano  się  odrzucając  jej  wniosek. 
Kierownik B. Pigulla stwierdził,  iż przystąpiono do procedury zmian fragmentów planu w 
zakresie przyjętym przez Radę Gminy.
Pan Janusz Cieślik zapytał czy skoro Rada Gminy podjęła uchwałę to w danej sprawie to czy 
nie  można  już  nic  zdziałać?  Przekształca  się  zatem na  podstawie  uznaniowości?  A co  z 
terenami  na  których  córka  Przewodniczącego  posiada  swoje  konie?  Czy  nie  można  ich 
przekształcić
Podobnie  sprawa  stawu  w  Kamieńcu,  który  był  gminny,  a  jak  się  okazało  został  on 
wyremontowany za publiczne pieniądze prywatnej osobie.

Wójt  także  potwierdził,  że  każdy  wniosek  jest  rozpatrywany.  Kierunki  działania  w 
Zbrosławicach  ograniczono  do  części  południowej,  natomiast  północną  przeznaczono  pod 
rozwój. Zmiany w planach zagospodarowania przestrzennego dotyczą złożonych wniosków, 
ale także błędów i niedopatrzeń w planach. Przystąpiono do zmiany planu w Zbrosławicach 
bowiem z tego terenu napłynęło bardzo wiele wniosków. Podczas omawiania wniosków nie 
używa się nazwisk, a jedynie numerów działek .
Wójt  poinformował  także  odnośnie  stawu w Kamieńcu,  iż  nie  została  załatwiona  sprawa 
zamiany z Panem J. Cieślik, bowiem nie przyjechał on na podpisanie aktu notarialnego. 

Radny  P.  Jankowski  powiadomił,  że  sprawę przekształceń  pamięta  jeszcze  z  poprzedniej 
kadencji.  Zawsze  kierowano  się  dobrem  mieszkańców  trudno  jest  jednak  wszystkich 
zadowolić. Ważne jest aby obrać konkretny kierunek działania, należy jednak pamiętać, że 
gmina nie jest w stanie zapewnić infrastruktury w każdym miejscu.

Pani Berbeć podkreśliła, że na ul. Hutniczej wszystkie warunki są spełnione zatem nie będzie 
ona żądała od gminy żadnych inwestycji w tym terenie. Kierownik B. Pigulla wyjaśnił,  że 
teren który zaznaczyła we wniosku uznano za zalewowy, bowiem tak wynikało z graficznego 
załącznika.  Zaproponował,  aby  ponownie  złożyła  pismo  w  tej  sprawie  oraz  może 
skonsultować to w jego Referacie. Stwierdził także, iż procedura składania wniosków była 
otwarta.

Inna mieszkanka Zbrosławic Pani Kazek zapytała o sposób oraz miejsce, w którym można się 
dowiadywać  o  planowanych  zmianach  planu  zagospodarowania  przestrzennego.  W 
odpowiedzi  B.  Pigulla  stwierdził,  iż  zmiany  dokonywane  są  uchwałą  Rady  Gminy  i 
uwzględnione zostały w zmianach pozytywnie zaopiniowane wnioski.
Następnie ta sama mieszkanka Zbrosławic poprosiła o pokazanie zmienionych fragmentów 
planu. Podkreśliła, że informacje te powinny znaleźć się na stronie internetowej w BIPie, a 
także  gazetce.  Zapytała  o  koszty  zmiany  części  planu  zagospodarowania  przestrzennego. 
Należałoby się bowiem zastanowić nad gospodarnością i czy nie byłoby bardziej opłacalna 
zmiana  całego  planu,  zamiast  kolejnych  fragmentów.  Kierownik  B.  Pigulla  wyjaśnił,  iż 
najpierw  musi  zostać  podjęta  uchwała  Rady  Gminy  o  przystąpieniu  do  zmiany  planu,  a 
dopiero później szacowane są koszty.
Przewodniczący  Rady  dodał,  że  druki  wniosków  o  zmiany  w  planie  zagospodarowania 
przestrzennego zamieszczone zostały w gazetce „Wieści z gminy”, a także były do pobrania 
na stronie internetowej Gminy Zbrosławice. Ustawa stanowi, iż raz na 4 lata trzeba zapoznać 
się ze złożonymi wnioskami. 



Pani Kazek zapytała zatem czy wciąż istnieje możliwość złożenia wniosku. W odpowiedzi 
Pan B. Pigulla powiadomił, że możliwość taka istnieje zawsze jednakże uchwała została już 
podjęta. 
Przewodniczący Rady poinformował Panią Kazek, iż dostanie pisemną odpowiedź na temat 
składania wniosków, do której załączyć można ksero archiwalnej gazetki „Wieści z gminy” z 
zeszłego  roku,  kiedy  to  ukazała  się  informacja  oraz  druk  wniosku  zmian  do  planu 
zagospodarowania przestrzennego.
 
Pani Kazek ponowiła pytanie o koszty sporządzenia fragmentów planu. Kierownik Pigulla 
stwierdził,  iż  można  byłoby  założyć,  że  na  przykład  będzie  to  koszt  25  tys.  zł.  a  renta 
planistyczna, która spłynie wyniesie 30 tys. zł. Na dzień dzisiejszy przystępuje się do zmian 
planu zagospodarowania przestrzennego, natomiast Studium jest w toku. Poinformował także, 
że uchwała z pewnością znajdzie się w BIPie.

Pan J. Cieślik stwierdził,  że nie przeprosi Przewodniczącego Rady,  który naśmiewał się z 
niego  mówiąc  –  chcesz  Pan  mieć  staw  to  wykop  sobie  dół  i  zalej,  a  przecież  to 
Przewodniczący  podpisał  uchwałę  o  wydaniu  publicznych  pieniędzy  na  prywatny  cel  – 
remont stawu w Kamieńcu, który nie jest własnością gminy, a prywatnej osoby. Natomiast 
wracając do tematu koni to czy nie ma on swojego interesu na terenie przy stadninie. Także 
w Wieszowie zakładano,  iż będą to tereny polne,  a teraz dokonuje się tam przekształceń. 
Kontynuując  zapytał  o  wodociągi  w  Szałszy  oraz  Wieszowie,  na  które  w  tych  właśnie 
miejscowościach organizowane są przetargi – czy to są priorytety.

Wójt sprostował, że staw nie jest w całości własnością Pana J. Cieślika. Urząd przejął prawo 
do  wyremontowania  obiektu  od  Zarządu  Melioracji  Wodnej.  Przyznał,  iż  niepotrzebnie 
zostało to  przejęte,  jednakże remont  został  wykonany w dobrej  wierze,  głównie z obawy 
przed zalaniem. Natomiast Zarząd Melioracji Wodnej tego by nie wykonał.
Pan  J.  Cieślik  oświadczył,  na  forum iż  słowa  dotrzyma  odnośnie  stawu  i  akt  notarialny 
podpisze.

Pan Henryk Barczyk zapytał o sposób przeprowadzenia objazdu do jego firmy w momencie 
remontu  mostu  przy  ul.  Hutniczej.  Zapytał  także  o  odszkodowanie,  które  powinno  mu 
przysługiwać za zmianę przy Pl. K. Miarki na tereny do zalesiania. Jego córka dodała, iż renta 
planistyczna działa w dwie strony, jeśli byłaby to działka budowlana to byłyby to pieniądze 
dla  gminy,  jeżeli  jednak  zmniejszyła  się  wartość  działki  to  czy  dostaną  w  zamian  za  to 
odszkodowanie? Kierownik B. Pigulla powiadomił , że postępowanie w tej sprawie się toczy, 
a rozbieżności wyniknęły z tego, iż plan był  sporządzony w skali 1:10000. Teren ten jest 
oznaczony jako LS,  czyli  lasów w ewidencji  gruntów.  Pan H.  Barczyk  stara  się  uzyskać 
decyzje budowlane.

Wójt wyjaśnił, że planowano remont mostu w roku bieżącym, jednak po ekspertyzie okazało 
się, iż wymaga on remontu, który może zostać wykonany w przyszłym roku. Z pewnością 
zapewniony będzie  wtedy dojazd  do  posesji.  Z  kolei  wniosek  Pani  K.  Berbeć  dotyczący 
działki  przy  ul.  Hutniczej  można  raz  jeszcze  przeanalizować.  Przyznał,  że  nie  dziwi  się 
Radnemu W. Glinka, który jest przeciwny przekształceniom, stanowi to bowiem problem. 
Jednak z drugiej strony dlaczego nie zrobić tego dla przedsiębiorców chcących się rozwijać.
  
Ad. 11. 
  Przewodniczący Rady Gminy podziękował za udział  w sesji,  dokonując tym samym jej 
zamknięcia.



Czas zakończenia: 16.40.

Protokołowała                                                              Przewodniczący Rady Gminy
Podinspektor Joanna Starzec                                               Andrzej Dramski
      


